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Spørsmål til administrasjonen om kostnader for bybanestrekningen Spelhaugen-Oasen

Bergen er en by med fortsatt befolkningsvekst, og det er et mål at veksten skjer på en bærekraftig måte med

gode kollektivmuligheter. Spelhaugen er et viktig utviklingsområde for bolig, nært opp til friluftsområder, men

det må legges til rette for bybane helt inn for å gi grunnlag for boligbygging og klima- og miljøvennlig transport. 

Forlengelse av bybanen til Spelhaugen har lenge vært et mål, men som er blitt vanskeliggjort av økonomiske

grunner. I arbeidet med å virkeliggjøre målet om bybane til Spelhaugen, er det viktig å ha et oppdatert

faktagrunnlag når det gjelder kostnaden ved utbyggingen Oasen-Spelhaugen.

Spørsmål:

Hva er det siste og mest oppdaterte kostnadsoverslaget for bybanestrekningen Oasen-Spelhaugen?

Last ned Outlook for iOS


